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30 GODINA BORBE AUTORA ZA ŽIVOTE LJUDI  (Opšta biološko medecinska 

informacija) 

Autor Akademik akademije RAS Nikola Trifunović dipl. Ing. Geofizike 

Uvod 

,,Pravila pri pisanju naučnih radova   svih disciplina  a, i u biologiji i  medicini. Logična tumačenja 

koja nisu objašnjena u postojećoj naučnoj literaturi treba prihvatiti sve dok se ne dokažu da nisu 

tačna” [1]. 

Uopštene informacije 

Sve što je u Zemljinom magnetnom polju (ZMP) dobija magnetne osobine (MO).  Dijamagnetik 

može postati paramagnetk što zavisi od sredine u kojoj se nalazi. Nenormalno uvećanje ZMP 

veštačkim magneticima (remanentno i indukovano namagnetisanje) i elektromagneticima, zato 

što su magnetne osobine aditivne i izlaze iznad prirodnih ZMP zovu se  anomalijska magnetna 

polja (AMP).  Mere se protonskim magnetomertom ,,unimag II” Američke proizvodnje.  Prisutno  

AMP iz spoljne sredine je uzrok  nastanka kardiovaskularnih bolesti (KVB),  AMP i promenljiva 

magnetna polja (varijacije) iz spoljne sredine su uzrok pojave raka.  Ove dve bolesti daju najveći 

broj  oboljevanja i umiranja u svetu i u Srbiji [2.3]. Svetska zdravstvena organizacija iznosi da u 

svetu od KVB godišnje umre 18 miliona ljudi, očekuje se da će u 2030 umirati 23 miliona ljudi. 

Može se reći da je  zbog korona virusa skoro ceo svet zabrinut. Interesantno je naglasiti  da u 

Srbiji od KVB za mesec dana umre blizu 4300 lica (dnevno oko 144). Zna se da je za 2,5 jesenjih 

meseci 2020 g. od korona virusa umrlo 190 lica. Upoređenje  za 2,5 meseca  od KVB 10700  

umre a 190 od korone. Napominje se da je broj 10700 alarmantan, ali niko ne reaguje. Naučnici 

iznose da su  krivi faktori rizika i starenje, tako isto kaže i Nobelovac za 2009 Dr. Elizabeta 

Blekber.  Isti uzroci   donose sledeće bolesti KVB-i, rak, dijabetes, mentalne bolesti i dr. to je  

pogrešno izneto jer te bolesti nastaju isključivo u AMP iz spoljne sredine što je u objavljenim 

radovima prikazano i dokumentovano [2,3,4,5,6]. 

Od raka u Srbiji nešto manje umire godišnje oko 32 000 obolelih a za 2,5 meseci umre oko 6660 

a od korone virusa za isto vreme (jesenji meseci 2020 g.) umre 190 ljudi i ovo je teška žalost jer 

je uzročnik  jedan a to je AMP iz spoljne sredine [3,13]. Kod malignih oboljenja  medecinski 

stručnjaci u Srbiji pokušavaju da javnost  dezinformišu, iz neznanja, da je uzrok raka osiromašeni 

uranijum. Mora se napomenut da imaju neku vezu sa obeštećenjem  Italijanskih vojnika 

obolelih od leukemije na Kosovu u vreme bombardovanja. Ova informacija je ogromna zabluda 

jer su dobili leukemiju  spavanjem u metalnim kontejnerima sa neonskim svetlima gde su AMP i 

promenljiva magnetna polja veoma visoka i to je uzrok oboljevanja a ne osiromašeni uranijum, 
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što je za svakog koji malo više zna šta je radioaktivnost jasno. Ovim radom autor je detaljno 

objasnio kako je došlo do ovih pogrešnih tvrdnji.  

Što se tiče NATO bombardovanja  Srbije  autor smatra  da je to veoma težak sramni prestup svih 

zemalja koji su u tome učestvovale i to bez odobrenja UN, da samo treba  osuditi sve učesnike 

bombardovanja.  

Dugi niz godina pišu se   naučni radovi a o ovome  kompetentni ćute a sprečiti oboljenje (KVB i 

rak) je vrlo jednostavno, neophodno je otstraniti AMP iz noćnog i dnevnog boravka (spavanja) i 

nastaje drastičan pad obolelih, slično se treba boriti i protiv korona virusa. 

Povećano oboljevanje od KVB i malignih bolesti 

Zbog pogrešnog tumačenja uzroka malignih oboljenja koji se pripisuje osiromašenom uranijumu 

neophodno je informisati sve koji pogrešno obaveštaviu javnost da to nije tačno,  takodje je i 

melanom na koži  pogrešno  pripisan sunčanju.  Stalno se u javnosti zabranjuje sunčanje. Treba  

prvo  upoznati ljude koje su korist od radioaktivnih elemenata za nastanak prvo života na Zemlji 

a zatim u dijagnostici i u terapiji. Takođe treba upoznati ljude šta znači sunčanjje za zdravlje, a 

na  kraju autor daje objašnjenj kako je došlo  do tako krupnih naučnih  grešaka pri osuđivanju 

radioaktivnost i sunčanje kao kancerogeni a nisu. 

Treba čuti podatke o autoru koji je diplomirani inženjer geofizike sa Rudarsko geološkog 

fakulteta. Radni vek je proveo u Institutu za istzraživanje nuklearnih sirovina (NS). Radeći na NS 

vršio je istraživanje iz vazduha (leteći u avionu su vršena merenja radioaktivnog zračenja i 

intenziteta Zemljinog magnetnog polja (ZMP)). Vršio je istraživanja na Zemlji isto tako 

merenjem intenziteta radioaktivnog zračenja i ZMP. Vrlo često je radio u rudničkim 

prostorijama na istraživanju radioaktivnih sirovina gde su vršena ista merenja kao na površini i u 

vazduhu. Zaključak bi bio vršio  je istraživanja  radioaktivnih elemenata  iz vazduha na površini 

zemlje i u rudnicima. 

Otkrio je malo ležište urana u istočnoj Srbiji (Plavna) gde nisu instrumenti za merenje  gama 

radoaktivnosti mogli izmeriti intenzitet zračenja (pojava urana je bila 2 kg urana po toni). 

Uzorke je vozila ekipa u autu tri meseca i nikada  niko nije oboleo. Učestvovao je u istraživanju 

urana u rudnicima, u Severnoj Makedoniji gde je vršio merenja radioaktivnog zračenja u 

istražnim rudnim prostorijama koje je usmeravao, gde je radioaktivnost bila veoma viosoka. Pri 

minskom otpucavanju bila je prisutna radioaktivna prašina čije je zračenje bilo vrlo visoko i niko 

od radnika  koji su radili na istraživanju nije oboleo od raka.  

U literaturi se iznose mnoge tvrdnje koje su pogrešne kao naprimer  kolika je korist a kolika je 

opasnost od mamografije,  postoje tri stava naučnika, prvi je mamografija može da se koristi 

bez ograničenja, drugi tvrdi koristiti samo posle pedesete godine i treći kaže da nesme se 
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koristiti jer može nastati rak od x zračenja. Istina je koristiti koliko god treba, jer da bi nastao rak 

mora postojati AMP pa da od njega nastane Telesno Viskozno Namagnetisanje (TVN) za koje 

tgreba veoma dugo vreme, a zatim da paraonkogen mutira u onkogen pa da se razvije rak 

klonarno, a već kada se ovo zna jasno je da je nemoguće da od mamografskog snimanja nastane 

rak. Treba napomenuti da su ugroženi radnici koji rade sa mamografom i sa scintigrafom ali ne 

od raka već od KVB jer su visoka AMP od aparata koji su napravljeni od feromagnetika. Kako su 

u stalnom pokretu i to je bezopasno, ali opasno je ako se spava u tim prostorijama. 

Mora se  napomenuti da je posle mnogo godina, kada se životni standard podigao, došlo   do 

povećanog razboljevanja od kardiovaskularnih bolesti i malignih bolesti zadnjih godina 

primećeno je da sve više mladih ljudi oboljeva što ranije nije bilo. Ovih dana preko javnih glasila 

dobijene su informacije da i od korona virusa sve  više mladih ljudi oboljeva. 

 Ova oboljevanja mladih zaslužuje posebno detaljno objašnjenje a  dato  je  zašto mladi 

oboljevaju od KVB i raka sve više, to pravilo važi i za korona virus. To treba prihvatiti bez 

komentara jer je istina koju svako može da vidi posmatrajući ljude šta rade i kako žive. Uzrok za 

sve više oboljevanja mladih ljudi je boravak u AMP u životnom prostoru i budite sigurni ništa 

drugo nije uzrok. To je očigledno koliko se koriste (a neznaju kako ih koristiti)  telefoni, obični i 

mobilni, slušalice,kompjuteri, televizori, i štampači i kućna armatura. Kućni nameštaj je više od 

90%  sa feromagnetnim i paramagnetnim materijalima. Kompletna elektrifikacija životnog 

prostora je veliki generator AMP-a sa elektromagnetnim poljima, a o tome niko ne vodi računa i 

pravo je čudo što nema više oboljevanja, a to je zasluga velikog kretanja ljudi, jer nastalo  TVN 

locirano AMP-m u telu ili delu tela. TVN sa kretanjem brzo se smanjuje tj. nestaje. U nauci 

postoji faktor rizika kao nekretanje ali nije skrenuta pažnja da ako se kreće živi i radi u AMP-u 

često nastaje iznenadni srčani udar što se dogadja kod sportista, zato je neophodno izbaciti 

AMP iz boravišnih prostorija i kretanje kao i druge fiziče aktivnosti su dobre, produžavaju život i 

usporavaju starenje.  Sve se ovo iznosi samo zbog naučne istine, što i sledeće činjanice 

potvrđuju.  U cilju još jasnijeg razumevanja povezano je sa radioaktivnim zračenjima 

osiromašenog uranijuma treba znati sledeće: 1. K-40 (kalijum) je vrlo radioaktivan element a 

sastavni deo je jezgra svake ćelije gde održava negativno naelektrisanje (tako doprinosi 

metabolizmu u ćeliji). Vrlo je važan životni element. 2. U otkrivanju raznih bolesti (rak, i KVB) 

koriste se radioaktivni obeleživači u telu (radio aktivni farmak) jer su svi paramagnetici i 

nagomilavaju se gde je nastalo  TVN, koga je oformilo AMP iz spoljne sredine a scintigrafijom se 

lako otkrivaju  i lociraju u telu i to merenje gama radioaktivnnog zračenja i nikada niko nije 

oboleo od raka.  3.  Koristi se za lečenje jod 131 obolelih na tiroidnoj žlezdi, što emituje 

ogromno radioaktivno zraćenje. Autor je pratio   dva pacijenta koji su primili tu terapiju. Prvi 

pacijent je oko 50 godina života primio jod 131 a živeo je 86 godina i umro je zbog oslabljmenog 

srčanog mišića (kardiomiopatije). Drugi pacijent je pre 20 godina primila terapiju i danas 

potpuno normalno živi i  zna se nema nikakvih problema.  Ima još argumenata u korišćenju 
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radioaktivnih zračenja u terapiji, ali je ovo dovoljno da se zaključi da nikakav osiromašeni 

uranijum  nije uzročnik nastanka malignih bolesti. Već je objašnjeno kako su italijanski vojnici 

dobili leukemiju. 

U daljem tekstu iznose se dobronamerne primedbe na greške zvanične medicinske nauke u vezi 

uzroka nastanka raka.  Literatura iznosi da je karcinom u potpunosti izlečiv ukoliko se otkrije na 

vreme. To znači da se otkrije kada je manji od 1 cm, i kada se ne može napipati, ili kada još nije 

agresivan, odnosno dok još nije metastazirao. Ovaj kriterijum treba poštovati ali nije mnogo 

važan jer prikazom rada o nastanku raka dojke [14] je jasno prikazano da treba svaki rak dojke 

lečiti i to prvo izbaciti obolelog iz AMP i omogućiti mu da boravi noću i danju u prirodnom ZMP i 

tada primeniti zvaničnu terapiju. 

Treba objasniti kako je došlo do pogrešnih zaključaka da radioaktivno (osiromašeni uranijum) 

zračenje stvara rak. Radi se o sledećem. Svi radioaktivni elementi i supstance su paramagnetici, 

što znači koncentrisani dižu intenzitete ZMP i stvaraju AMP a i radioaktivno zračenje je 

povećano  i ako se spava u tipičnom za rak AMP lako se može dobiti to oboljenje. Statistički je 

utvrdjeno da u povećanom radioaktivnom zračenju (Nagasaki,  Hirošima) ima više pojave raka 

što je verovatno  a evo zašto. U tim prostorima povećano je gama radioaktivno zračenje jer su 

bacane atomske bombe a i AMP-a su uvećana i mnogo su prisutna. Rak nastaje samo kada 

paraonkogen postane mutacijom onkogen. To se dogadja zahvaljujući većoj koncentraciji gama 

radiaktivnog zračenja (koncentracija gama kvanta elementarnih mikro čestica) i gama kvanti 

udarom u vodonične veze DNK (slaba hemijska veza-lako se kida) se kidaju. Kako je tu AMP koje  

je generisalo TVN a ono svojim magnetnim silama izvrši rotaciju dela strukturne formule a zbog 

poznate magnetne rotacije hemijskih strukturnih formula supstanci i tako može nastati 

onkogen, a to je komanda da ćelija postaje kancerozna i klonarno počinje neograničenu podelu, 

jer je promotor podele ćelije TVN sa svojim varijacijama i nastaje ubrzana podela ćelija a to je 

rak. Jasno je kako je nauka dovedena u zabludu pa je radioaktivno zračenje proglašeno da je 

uzrok nastanka raka.  AMP prvo koncentriše paramagnetske supstance u organu i nastaje TVN a 

to je uzrok raka i ništa drugo. Svaka druga tvrdnja je neznanje ili zabluda. Ima dva primera da se 

dobilo maligno oboljenje ljudi i životinja jer se nije znalo da je AMP uzročnik nastanka raka. 

Oboleli ljudi su  skupljali smolu sa borova i spavali na travi među borovima i neke životinje u 

Australiji spavanjem u prirodi su dobili rak. Osnovna geološka podloga su serpentinske stene 

(kod ljudi i Životinja u Australiji) čiji je feno kristal  2-valentno gvožđe magnetit koji grade vrlo 

visoke vrednosti AMP i može se dobiti rak.. A serpentini su  budući rudnici gvožđa. 

 Ovaj primer je sličan pogrešnom tumačenju nastanka melanoma na koži posle sunčanja što će 

biti objašnjeno detaljno u daljem tekstu. Ovim stavom iznosi se vrlo važna činjenica za zdravlje 

ljudi a to je pogrešno tumačenje da sunčevo zračenje ultraviolentno (UV) omogućava nastanak 

melanoma na koži kao i nekakve tumore što je veoma pogrešno.  Kako su nastale takve greške 
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objašnjenje je sledeće: Sunčanjem koža dobije povišenu temperaturu i pri noćnom odmoru u 

krevetu sa AMP temeperatura kože se smanjuje do prirodne vrednosti a AMP postaje još jače 

pa na koži nastaje vrlo jako telesno termoremanentno namagnetisanje (TTRN) koje je  jače od 

spomenutog  TVN i to omogućava nastanak melanoma na koži. Zaključak je ukloniti AMP iz 

kreveta i nikada neće nastati melanom. Smatra se nepotrebnim govoriti o velikoj koristi 

sunčanja koje stvara vitamin D  čija je blagotvornost poznata. Danas smo svesni  da je sve više 

bolesti zglobova u telu, a i preloma ima više naročito kod starih, a uzrok je veoma malo 

sunčanja, zato je neophodno što više se sunčati ali , ponavlja se, u prirodnom ZMP spavati i 

provoditi vreme. Autor koristi priliku da sugeriše ljudima da budu uzemljeni jer pri radu u AMP 

celo telo je napunjeno nepotrebnim elektricitetom a uzemljenim bakarnim licnastim žicama 

telo se oslobadja  tog  elektzriciteta što je veoma korisno za zdravlje. 

Više od 30 godina istraživanja uzroka raka i objavljeno je više naučnih radova.  Napravljen je 

veliki rad o uzroku raka i poslat je na više kompetentnih naučnih kuća medju kojima je Srpska 

Akademija nauka i umetnost i Gradski zavod za zaštitu zdravlja u Beogradu. Interesantan je 

dogadjaj sa Akademijom nauka Srbije gde je poslat rad o uzroku raka. Dobijen je odgovor  da u 

radu nema dokaza da rak nastaje u AMP, i potpisao ga je patolog Akademik Instituta za 

onkologiju u Beogradu. Interesantan je incident sa potpisnikom, naime vrlo brzo je dobio rak 

grla, njegov kolega prof.patololog sa Instituta za onkologiju Medicinskog fakulteta koji je 

upoznat sa radovina autora a naročito sa slučajem raka grla koji je proglašen da je u završnoj 

fazi, autor je izveo merenja AMP u stanu i postavio obolelog u prirodno ZMP. Onkolog koji je 

operisao obolelog upoznao je porodicu da će oboleli vrlo brzo umreti jer je tip maligniteta da 

mu nema spasa. Medjutim autor ovih redova je izvršio merenje AMP i oboleli je sa rak bobme 

prešao da spava u magnetnoj prašini koja je vremenom zakrečila karotide i okončala mu je život  

i umro je posle 17 godina u 86 godini života sa dijagnozom zakrečenje karotida. Porodica je 

pogrešila što nije zvala autora ovog rada da otkloni magnetnu prašinu iz kreveta i on bi duže 

živeo to jest više od 90 godina. 

 Patolog kolega obolelog Akademika želeći da mu pomogne predlaže da autor izvrši merenja 

AMP u njegovom stanu što Akademik odbija sa rečima ,,Mišo pusti te gluposti,, i vrlo brzo 

okončava život. 

Patolog u penziji koji je poznanik autora ovih radova sa željom da pomogne  medecinsku nauku 

pronalazi drugog Akdemika Srbske Akademije nauka i umetnost, koji je isto patolog i zamoli ga 

da primi autora ovog članka i da čuje jasne dokaze kako nastaje rak. Akademik prihvata i 

zakazuje sastanak sa autorom u Srpskoj Akademiji nauka i umetnosti. Sastanak je održan i trajao 

je 6 sati. Akademik čestita i divi se autoru za postignute rezultate. Na traženje autora da napiše, 

to o čemu se divio i usmeno dao čestitke, kao svoje mišljenje o uzroku raka on odbija uz 

izvinjenje  da je glasanjem digao ruku na sastanku, na kome je prvi Akademik (oboleo od raka na 
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grlu i preminuo) govori o radu autora  da autor nema dokaze da je AMP uzročnik nastanka raka, 

iz nejasnog razloga autora ovog dopisa, Akademik odbija da da pismeno mišljenje sa 

obrazloženjem da nema smisla da to uradi jer je glasao dizanjem ruke na sastanku, da rad o 

nastanku raka zbog  AMP nije tačan.  

Doktor nauka u Sekretarijatu za zdravlje grada Beograda dobio je rad o nastanku raka i projekat 

za lečenje svih obolelih a i predviđene za palijativno zbrinavljanje. Čestitao je autoru na radu 

divio se i pozvao autora na saradnju. Projekat za lečenje svih obolelih od raka a i predvidjeni za 

palijativno lečenje, autor je dao načelnici ,, Kliničkog oboljenja za palijativno zbrinavanje“. 

Kliničko bolnički centar Zvezdara u ul. Dimitrija Tucovića 161, medjutim ona je odbila bilo kakvu 

pomoć u realizaciji ovog autorovog i koautorovog koji je  predsednik Akademije RAS 

Prof.Dr.Aleka Račića projekta u zbrinavljanju i palijativno obolelih. Interesantno je reći da isti 

projekat o lečenju svih malignih oboljenje je predat predsedniku Akademije Nauka Srbije u Knez 

Mihajlovoj ulici. Nažalost nikakva reakcija nije bila od predsednika koji je i danas na toj funkciji. 

Objavljuju se radovi autora ovog rada  u inostranim žurnalima, stižu  pozivi  iz celog sveta da se 

objavljuju radovi iz ove oblasti i da se drže predavanja na kongresima i konferencijama. Autor 

dobija pozive da dodje na 3 meseca u SAD na seminar gde je plaćen put i boravak, što on odbija. 

Zadnje vreme ima ponude da bude recezent naučnih radova za naučne žurnale. Dobija molbe 

da šalje  svoje objavljene radove da se pišu knjige koje bi se prodavale a 80% se nudi autoru od 

prodate knjige. U Srbiji svi ćute iz nepoznatog razloga.  Autor ovog rada je  hendikepiran jer 

nezna engleski jezik pa se snalazi plaćanjem prevodioca što je veliki finansijski teret a i 

putovanja na konferencije su  veliki problem.  Mora se  istaći da ima pomoć od ljudi koji autora 

pozivaju da im otkloni AMP iz boravišnih prostorija i sami ga čašćavaju za baterije koje koštaju 

2300 dinara na čemu im javno zahvaljuje što omogućava autoru rad. Ovih dana u vezi autorovih 

radova o Coroni -19 ima poziva što će biti prezentovano na kraju ovog dopisa. 

Autor koristi priliku da da objašnjenje u vezi autorovih radova po stanovima. Već 

preko 25 godina obilazi stanove i kuće gradjana koji ga pozivaju da otstrani AMP iz 

boravišnih prostorija a naročito iz kreveta koji se koriste za dnavni i noćni odmor. 

Autor nema evidenciju o broju stanova i kuća i u kojim gradovima je uredjivao 

stanove i kuće, ali je sigurno uredio na hiljade stanbenih objekata. Što se tiče 

gradova najviše je obradjeno u Beogradu, dosta manje u Novom Sadu a još manje 

u gradovima po celoj Srbiji. Uvek pri prezentaciji, o čemu se radi, po stanovima je 

detaljno objašnjavao kako i zašto nastaju bolesti kao KVB, Rak, šećer, mentalna 

oboljenja i druga i uvek je molio ukućane da podučavaju rodjake i prijatelje da bi 

se proširilo znanje kako otkloniti AMP iz boravišnih prostorija. Postoje autorovi 

radovi objavljeni u naučnim žurnalima, tri u SAD, tri u Engleskoj, dva u Indiji i u 
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drugim državama. Svi radovi u poslednje vreme objašnjavaju da su AMP glavni 

uzročnik korona virtusa, zato autor veruje da je, posle 30 godina, Srbija manje 

ugrožena od država u okruženju, Corona -19, što se vidi i čuje iz javnih glasila. 

Autor je pismom Institutu za onkologiju i radiologiju Srbije u Beogradu predložio da obuči 

radnike Instituta da vrše merenja AMP u stanovima obolelih  da bi brže ozdravili  i vratili se 

radu. Takodje autor predlaže porodilištima isto, za tek rodjenu decu, da medecinske sestre koje 

idu po stanovima i vrše obuku kako povijati tek rodjenu decu da daju sugestije kako da spavaju 

deca van AMP ali i jedni i drugi odbijaju. 

Mora se napomenuti da postoje ljudi,     koji razumeju i prihvataju ove radove da se prikažu i 

primene kao što su 1. Čestitka na radu i poziv direktora Onkološkog instituta u Kamenici da se 

prikaže rad o uzroku raka, što je uradjeno i u prezentaciji su dobijene  čestitke na radu i na 

Naučnom veću Instituta dogovoren je bio zajednički dalji rad, uz napomenu da su članovi 

Naučnog veća pitali autora šta traži pri radu u njihovoj bolnici, autor je odgovorio da mu plate 

autobusku kartu Beograd Novi Sad i da jede bolničku hranu i ako nekad zakasni spava u 

bolničkom kretu i to je prihvaćeno. Ali neko je taj dogovor osporio pretpostavlja se da je iz 

Ministarstva zdravlja 2. Pismena čestirtka prof. patologije  i prodekana medecinskog fakulteta u 

Beogradu na radu o uzroku nastanka raka i data je pismena sugestija kako dalje nastaviti rad. 3. 

Dobijeni su zahtevi za prikazivanje radova u Srpskom lekarskom društvu u Beogradu što je i 

uradjeno, gde su dobijene čestitke na radu pri prezentaciji više radova. Na osnovu usmenih 

informacija čulo se da je Predsednik Srpskog lekarskog društva  uputio pismo onkološkim i  

kardiološkim sekcijama da pozovu autora i saslušaju  radove o uzroku raka i KVB međutim oni 

su odbili taj predlog. 4. Poziv da se prikažu radovi kolegijumu lekara Instituta za rehabilitaciju u 

Igalu u Crnoj Gori, gde su prisutni čestitali i divili se uspešnom radu, takodje je održano 

predavanja gradjanima u Sali Gradske biblioteke u Podgorici. Održana su predavanja na 

Medecinskom fakultetu na katedri za socijalnu medecinu  o uzroku malignih bolesti gde je bilo 

čestitanje i divljenje. 

Bilo je  komunikacije sa javnim glasilima koje će autor prikazati detaljnije. Autor ovog rada je 

mislio  da će se kompetentni trgnutui i početi bitku na spašavanju mnogih obolelih da ne umru. 

Medjutim i to je doživelo neuspeh, a ovako je počelo kada je  utvrđeno da je AMP uzrok raznih 

bolesti od kojih se umire (rak,KVB,šećer i dr.).  Radeći na merenju magnetnih polja po 

stanovima i objavljujući radove ovde u Srbiji a kompetentni su slabo reagovali a narod umire. 

Poslat je rad  na 2nd IUAPPA REGIONAL CONFERENCE ON AIR POLLUTION  SEUL, KOREJA za 

sektor zagadjenje vazduha magnetnim i elektromagnetnim poljima pod naslovom ,,Prilog 

objašnjenju kancerogenih oboljenja,,. Autor dobija  poziv 1991 god da dodje i prikaže rad na 

nemačkom jeziku, jer je izazvao veliko interesovanje, a propis je bio da se svi radovi prikažu na 
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engleskom jeziku.  Konferencija je održana  4-6 septembar 1991 godine.(poziv  i abstrakt su kod 

autora). Autor nije bio zbog situacije u Zemlji. 

 Ovaj rad je prikazan iste godine  u Sava centru u Beogradu na Savetovanju o čistoći vazduha. 

Savetovanje su otvorili dva ministra (i direktori zdravstvenih ustanova) ministar za zdravlje i 

ministar za ekologiju.  Mnoga glasila su pisala pohvalno o radu, a napravljena je i ekološka TV 

emisija čiji je urednik bila Biljana-Popović Milić na prvom kanalu RTS-a. Ekspres politika je u 

nastavcima pravila reportaže o uticaju AMP i promenljivim magnetnim poljima o nastanku raka. 

Napravljeno je nekoliko emisija na trećem kanalu RTS sa istom temom a interesovanje za 

emisiju bilo je veoma veliko. Novinarke Politike su takodje napisale lepe komentare o radu. Na 

iznenadjenje autora šef Katedre za Geofiziku sa Rudarsko-geološkog fakulteta piše pismo 

uredniku naučne rubrike lista Politika, šta je napisano u tom pismu treba pitati urednika  Stanka 

Stojiljkovića, koji je zabranio da se u Politici piše o autorovim radovima. Takodje pretpostavlja 

se da su neke novinarke izbačene iz Politike zbog pisanja o autorovim radovima o zdravlju. Evo 

zašto se smatra da je to istina. Jedna novinmarka je upozorila autora da urednik ne dozvoljava 

da se piše o autorovima radovima. Novinarka Politikinog Magazina je prisustvovala godišnjem 

Savetovanju o čistoći vazduha u Sava Centru i razumela da je rad autora veoma vredan, i 

zamolila autora da pomogne da se napiše dobar i poučan  članak   za Politikin Magazin   i da 

bude  veći članak o autorovom referatu. Auitor je upozorio novinarku da urednik naučne 

rubrike Politike neće dozvoliti štampanje tog članka da se ne trudi ni ona a ni autor. Medjutim, 

ona je napisala veći članak i pred štampanje magazina predala je uredniku Politikinog magazina 

da se objavi što je sutradan izašlo u novinama. Urednik Stanko Stoiljković je pozvao i izgrdio 

novinarku kako je smela to da napiše kad je on zabranio da se o autorovim  radovima ne piše u 

listu Politika. Ona se izvinula uredniku da ona to nije znala inače nebi dala da se to objavi. Autor 

je pratio Politikin magazin i članci pomenite novinarke više se nisu pojavljivali. Autor napominje 

da je bilo novinarskih članaka u Politici ali su svi završili u  korpi za otpatke. Novinar Stanko 

Stojiljković je danas urednik lista ,,Nova Galaksija”. 

Šef katedre za Geofiziku odlazi kod urednika trećeg kanala RTS i tražio da se više o  radovima  o 

raku, autora tih radova,  ne snimaju  TV emisije. Ovako ponašanje šefa katedre za geofiziku 

prema autorovim radovima, koje nije nijedan pročitao je proizašlo zbog autorove kritike rada na 

geotermalnoj energiji u Novom Pazaru, čiju geofiziku je izveo šef katedre sa svojim 

geofizičarima. Naime, prognozirao je da će na 500 m dubine ući u ležište vrele vode koja će 

grejati ceo Novi Pazar. Autor kao geofizičar na osnovu aeromagnetnih snimanja i poznavanja 

tektonike  znao je da je to velika greška pa je molio pismeno preko Investitora Opštine Novi 

Pazar da se nadju i razgovaraju o metodologiji koju su koristili i interpretaciju koju su pogrešno 

uradili. Da je to tačno časopis ,,Bratstvo,,(novopazarske novine) je tih dana objavile, autorov 

članak, da je centar geotermalne energije u Deževskoj reci a ne u Novopazarskoj i Rajčinovića 

banji. Geofizičari fakulteta odbijaju bilo kakav razgovor i traže da se buši do 500 m što je i 
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uradjeno. Bušenje je pokazalo da nema vrele vode i donose odluku da su pogrešili u dubini i 

traže da se buši do 1000 m. Autor ponovo po drugi put piše pismo nosiocu projekta Novi Pazar 

da se zaustavi bušenje i da se razgovara o metodi koju su koristili. Oni odbijaju po drugi put  i 

buše do 1000 m i opet nema ništ ali donose odluku da idu do 1500 m, autor opet, jer žali 

društveni novac da se baca uludo, piše pismo po treći put pre bušenja da se nadju i razgovaraju 

o metodi i metodologiji istraživanja oni odbijaju i buše do 1500 m, i opet nema ništa. Donose 

odluku da idu na 2000 m, ali realizator bušenja Nafta gas iz Novog Sada upozorava Investitore 

da kapacitet bušaće garniture nemože da ide do te dubine i odustaje na oko 1700 m. 

Predsednik Opštine Novi Pazar i referent opštine koji je zadužen za praćenje istraživanja 

geotermalne energije Novog Pazara donose odluku da se  održi sastanak šta će se dalje raditi a 

da se pozovu svi  sa fakulteta i autorovog Geoinstituta gde autora  posebno pozivaju i to se 

dogodilo. Na početku sastanka geolog Novog Pazara iznosi da se konstatuje da su istraživanja 

geotermalne energije u Novim Pazaru negativna, jer je očigladno da jesu, ali Republički sekretar 

za geološko geofizička istraživanja Srbije ne dozvoljava takav zaključak i traži da stručne službe 

fakulteta daju izveštaj o istraživanju. Autor ovog rada iznosi da geofizika fakulteta nije upoznata 

sa novim mogućnostim geofizičkih istraživanja koja su mnogo preciznija od zastarele 

metodologije (električna otpornost u brdovitim krajevima sa razvijenom tektonikom) i traži da 

se istraživanja ponove i prelociraju jer je aerogeofizika koju je izvodio autor pronašla da  je 

centar geotermalne energije u   Deževskoj reci. Sve je to pismeno dato nosiocu zadatka 

istraživanja Novopazarskoj opštini, ujedno je pisao u listu Bratstvo u kom pravcu treba usmeriti 

geofizička  istraživanja. Medjutim rukovodioc katedre za geofiziku odbija svaki razgovor. Ovakav 

njihov projekat je prihvaćen i oni žele da ga realizuju jer su tu njihovi ekstra prihodi dobro došli. 

 Bilo je još sukoba, stručnih i naučnih, izmedju autora ovog rada i šefa katedre za geofiziku, kao 

naprimer oko zemljotresa na Kopaoniku koji je jako interesantan, a evo kako je bilo. Radeći 

geofiziku na Suvom rudištu na Kopaonik autor je davao pravce istraživanja i eksploatacije rude i 

došao na osnovu aero i zemaljske geofizike da je tektonika Suvog rudišta uzrok potresa a 

pobudu je davala eksploatacija rude na Suvom rudištu. Trebalo je odustati od površinske 

eksploatacije ruda na Suvom rudištu. Napisao je rad o tome i zamolio profesora  šefa katedre za 

geofiziku da pomogne ideju zatvaranja površinskog kopa na Suvom rudištu. On se smajao ne 

shvatajući ništa. Autor je bez obzira na njegov stav  nastavio borbu za istinu o potresu, a trebalo 

je zaustaviti eksploataciju rude o čemu je poslao pismo Predsedništvu Srbije čiji je predsednik 

bio Nikola Ljibičić. Oni su odmah reagovali i zabranili rudarenje na Suvom rudištu a radnike 

prebacili u Suvu rudu i Kiževak, a rezultat je poznat, potresi su nestali. Zatim istraživanje boksita 

u Jugoslaviji i magnezita u Srbiji. Interesantno je da je geofizika autora, 2003 godine na 

Svetskom kongresu geofizičara u Moskvi, proglašena za geofiziku dvadesetprvog veka i to dva 

referata. Jedan o zdravlju (rad o centralnom nervnom sistemu i mentalnim oboljenjima), drugi 

rad istraživanje boksita i magnezite izazvanom polarizacijom. 
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 Sve izloženo je puna istina. Postoji dokumentzacija i još živi ljudi da potvrde da je sve ovo tačno 

i poznato.  

Autor mora istaći koji su to ljudi sprečavali da se pomogne zdravstvu jer ovaj uzrok bolesti je 

čisto fizički tj. geofizički a medecinski program ima dosta nedostataka i treba ga inovirati jer su 

životi ljudi u pitanju što će se videti u komentaru autora u poglavlju eksperimenti u psihijatriskoj 

bolnici, mora se reći da biološko medecinsko  obrazovanje  na sasvim drugom koloseku. Mada, 

izneti argumenti u originalnim naučnim radovima autora je trebalo prihvatiti  jer je u radovima 

nudjen razgovor da bi se shvatilo prvo da je ZMP,  velika pomoć u lečenju i spašavanju života 

ljudi, a zatim da je AMP veliki patološki faktor u boravišnim prostorijama ljudi.  Glavni protivnici 

su, po saznanju autora, već umrli i to od AMP. Bez obzira autor ih spominje po funkcijama. 

1.Dva Akademika patologa Srpske  Akademije nauka i umetnosti Srbije i jedan predsednik 

Akademioje nauka Srbije koji je i danas na funkciji. Doktor sa VMA je zabranio objavljivanje 

autorov rad o KVB, on je najmladji preminuo od AMP. Dva Ministra za zdravlje i ekologiju Srbije, 

su bili protiv autorovih radova ali bez bilo kakvog obrazloženja. Ministar za ekologiju na 

ekološkom savetovanju Dunav reka saradnje u Kladovu zabranio je prikaz rada o raku iako je 

komisija za odabir radova prihvatila rad da se prikaže. Autor je pitao Ministra  na  osnovu čega 

zabranjuje da se objavi rad a on je odgovorio ,,zato što ja kažem,,  Istupanje Šefa Katedre za 

geofiziku protiv radova autora  je bilo  bizmadžinsko ali i neznanje. Interesantan je još jedan 

dijalog autora i šefa za geofiziku a radi se o daljem istraživanju geotermalne energije u Srbiji. 

Ova problematika je veoma važna za našu Srbiju i velika je šteta što nije završena. 

Velika želja pisca ove kratke informacije je da čitaoci shvate greške zvanične nauke i rade po 

uputstvu tj. ukloniti se iz AMP. Takodje je neophodno da se naučne istine  ubacuju u školske i 

fakultetske knjige kao na primer podela majke ćelije na dve ćeri ćelije [7] i disanje omogućava 

ZMP [8] i anomalijsko magmnetno polje omogućava nastanak autoimunih bolesti a rad 

imunološkog sistema omogućavaju prirodna ZMP [9].   Rad CNS i srca neophodno je da zvanična 

medecinska nauka dopuni tj. inovira. Ova kratka informacija se šalje na mnoge konpetentne 

adrese u Srbiji, a kakva će reakcija biti videće se. 

Autor  o današnjoj zdravstvenoj situaciji u svetu (pojava Corona virusa) objavio je 4 naučna rada koji  su 

objavljeni dva u SAD a jedan u Indij i jedan u Engleskoj koji je zadnji i šalje Vam se u atačmentu [10,11, 

12,16] i koja su uzročno povezani  sa AMP kao dodatnim patološkim faktorom kod virusa.  Kratka 

informacija  o razboljevanju od Corona virusa je malo detaljnije  prezentovana u radu o raku dojke i 

predložena terapija je uklanjanje obolelog iz AMP, što bi sigurno umanjilo broj umrlih, medjutim 

kopetentni ćute. 

 Na molbu žurnala ,,International journal of Suraery and Health Care“ da autor  pošalje  rad (oko 23 

strane) njima sa naslovom ,, Predlog za unapredjenje medecinske nauke” da ga objave u njihovom  

žurnalu  je poslat   i oni su ga prihvatili za objavljivanje i čestitali od strane svih recezenata na radu i niko 
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nije ima nikakvu primedbu i  objavili su ga i autor Vam ga šalje u Atačmentu. Napominje se da je naslov 

rada izmenjen i glasi ,,Anomalous Magnetic Fields from External Environment and Corona Virus“ Ovakav 

njihov stav je proizašo zato što su  upoznati i sa drugim autorivim objavljenim radovima u Americi i u 

drugim zemlčjama sa ovom problematikom.  

Sada je stigla molba od ,,Journal of virology Research & reports,, da autor napiše rad o COVID-19 jer su 

čitali dva rada autora objavljena u Americi o Covid-19. Autor prihvata jer su svi radovi oslobodjeni 

plaćanja recenzije i štampanja i rad je sa naslovom ,,Anomalous Magnetic Field Corona Virus Covid-19 ,“ 

je objavljen i šaljem Vam ga u atačmentu. U isto vreme stiže molba od  žurnala ,, Journal of Virology 

Researcx & reports“ da autor napiše rad o nastanku raka dojke sa jasnim dokazima da rak nastaje samo 

u AMP i taj rad je napisan i poslat je ,,Journal of virology Research & reports“.    Autor je prihvatio i 

zamolio urednik ovog žurnala da ako shvate da tako nastaje rak predlože autora Nobelovoj fondaciji za 

dodelu  Nobelove nagrade. Oni nisu odgovorili ni da hoće ni da neće, ali stalno me mole da im taj rad što 

pre dostavim, ali molbu mi šalju gde je ispod  teksta molbe sa  mojim zahtevom da bude predložen rad 

za Nobelovu nagradu. 

Eksperiment u psihijatriskoj bolnici 

Autor je dugo godina tražio i molio konpetentne da doboje jednu bolesničku sobu obolelih od 

bilo koje bolesti  da se uredi tako da su svuda prisutna prirodna ZMP i dobio je sobu sa 10 

kreveta. U cilju prikaza uticaja AMP na obolele ljude izvršen je eksperiment sa šizofrenim 

bolesnicima u Psihijatriskoj bolnici. Jedna soba sa 10 ležajeva je uredjena tako da je svuda bilo 

prirodno ZMP (ekološka soba) bez AMP. Svaki mesec dana su deset bolesnika spavali i 

provodili vreme  u prirodnom ZMP. Pre ulaska u ekološku sobu radjene su kompletne 

laboratorijske analize krvi i posle mesec dana boravka u ekološkoj sobi opet su izvršene 

laboratorijske analize krvi. Ukupno je prošlo kroz ekološku sobu 40 bolesnika za 4 meseca. 

Izvedeno je obično sabiranje rezultata svih pojedinačnih analiza krvi i to posebno u ekološkoj 

sobi a posebno u sobi sa AMP i izvršeno je uporedjivanje zbirnih laboratoriskih analiaza i 

rezultati su bili sledeći: Kalcijum u krvi je bio četiri puta veći u AMP tj. u ekološkoj sobi 

kalcijum je četiri puta manji u krvi  što ukazuje da u ekološkoj sobi nema  patološke 

ateroskleroze i usporava se starenje organizma. Izoenzim (S-CK kreatinin kinaza)  srčanog 

mišića je 4,5 puta veći u AMP a dijagnostički je pokazatelj srćanog infarkta, jasno je zašto 

najviše ima ateroskleroze u AMP-a, takodje je isti izoenzim umereno  povećan kod akutnih 

psihotičkih napada u AMP-a a tu se leče mentalno oboleli zaključak je loš. Izoenzim (S-LDH) 

serum laktatdehidrogenaza je povećan 3,7 puta u AMP a indikator je raka matičnih ćelija testisa 

što ukazuje  da je uzročnik raka AMP.  Bilirubin u AMP je 3.4 put veći u krvi što predstavlja 

razaranje eritrocita kada nastaje anemija a to upućuje da je AMP uzročnik anemija. Kalijum u 

krvi je 3.7 puta veći u AMP-a to je uzročnik aritmija koja je obično pokazatelj pred infarktnog 

stanja. I drugi laboratorijski rezultati su slični. Nameće se zaključak da sve bolesnike od svih 

oboljenja, treba lečiti isključivo u prirodnom ZMP i tada će biti drastično smanjena smrtnost 

obolelih. Treba napomenuti da stručnjaci koji su pratili rezultate eksperimenta nisu ništa 
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primetili pri obradi podataka a kao što se vidi rezultati su veoma dobri i sugerišu kako treba lečiti 

obolele i kako delovati preventivno. 

 Prethodni zaključak,   važi i za  delovanje korona virisa u telu gde su prisutna AMP. Ovi rezultati 

eksperimenta laboratoriskih nalaza krvi iz bolnice sa mentalnim bolesnicima trebalo je uporediti 

sa labaratorijskim rezultatima obolelih od korona virusa koji se leče u AMP. Neki rezultati 

analiza obolelih od virusa na osnovu informacija javnih glasila su vrlo slični   kao na primer 

anemija kod svih postoji, leukociti su umanjeni, srčana aritmija je slična, iz javnih glasila se čulo 

da temperatura ubija koronu virus što ima logike jer žarište virusa ima vrlo visoke   MO a visoka 

temperatura je moguća pomoć u borbi sa virusom.  Primedba je: nije se moglo doći do rezultata 

labaratorijskih analiza krvi obolelih od korona virusa, jer su službena lica govorila da te razultate 

nemaju ili ih ne daju.  

 Autor dobija više poziva da bude govornik o uzroku raka dojke, jer su upoznali njegove radove o 

malignim bolestima, na virtuelnoj konferenciji u Nju Džersiju [13]  što je autor prihvatio a i oslobodjen je 

finansijskog učešća.  Autor ističe  da  je jedini   iz Balkanskog regiona           pozvan da bude govornik [13] 

na ,,Virtual Congres on Breast Cancer Research” Saturday, September 12th 2020, 9:00am – 6:00pm,  

(Centrol European Time). Rad je imao naslov ,, Anomalijsko magnetno polje uzročnik raka dojke i 

terapijske mogućnosti prirodnim Zemljinim magnetnim poljem“.Kompletna dokumentacija je 

kod autora ako neko želi da je vidi neka se javi autoru. Posle virtuelene prezentacije ovog rada 

autor dobija molbu da se ovaj rad štampa u naučnom ,,Journal of Cvancer and Oncology 

Research” što autor prihvata jer je oslobodjen plaćanja za recenziju i objavljivanje. [14]. (kod 

autora postoji cela dokumentacija). Rad je objavljen i u prilogu kao atačment Vam šaljem. 

Januara 7 autor ponovo dobija poziv da proširi svoj rad o raku dojke na virtuelnoj konferenciji 

koja će biti održana u aprilu 2021 god. Čiji poziv je u atačmentu. 

Ova biološko-medicinska informacija (može se nazvati i opšta informacija) ima za cilj da 

informiše kako se bori čovek koji je otkrio uzroke KVB [2], raka [3,13,14], dijabetesa [4], 

mentalne bolesti [5,6], autoimmune bolesti i kako radi imunološki sistem [9], i kako se razboli od 

korona virusa [10,11,12,16] a kompetentni se ne trude da  obolele adekvatno leče verovatno  ne 

razumeju šta treba raditi jer zvanična medecinska nauka nije do kraja objasnila uzroke nastanka, 

delovanje i terapije ovih bolesti. Ponavlja se, autor je takođe otkrio kako  se majka ćelija deli na 

dve ćeri ćelije [7], zatim kako se diše [8] (pogrešno se tvrdi da disanje omogućavaju difuzija i 

parcijalni pritisak ne, već MO omogućavaju disanje), autor je objasnio rad srca [2] i CNS-a [5]. 

Odgovarajući stručnjaci sigurno  znaju da je mnogo ne objašnjenog u nauci biološko-

medicinskoj ali i sigurno se zna kada neko objavi naučni rad iz neke struke sve se mora   

prihvatiti, objavljeno, dok ne dokažete da to nije tačno [ 1] a naročito kada su životi u pitanju. 

Treba izneti da zbog loše kadrovske politike na katedri za geofiziku koju je vodio prof.Dragoljub 

Stefanović mnoga znanja iz geofizike će ostati nažalost nepoznata. 
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Na kraju autor Vas moli se ne ponašate  po zakonu inercije, jer je naučeno u  mozgovima 

upamćeno do 100 mV, a nova informacija se pamti od 1-3 mV [15]. Neophodno je koristiti 

logiku a i autora  je spreman  svakome, ko želi pomoć, da razume prezentovan. Kako se radi o 

životima ljudi mora se shvatiti da bi bila ogromna korist za čovečanstvo. 
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